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RAKOUSKO: Zákon, který zatím nemá v celé Evropě v takovém rozsahu obdoby, schválil rakouský
parlament většinou hlasů, neboť jedinou politickou stranou, která chtěla ponechat lidem možnost
svobodného rozhodování, byla FPÖ, jejíž předseda Kickl má být navíc zbaven imunity, aby mohl být
potrestán za účast na demonstraci bez roušky. V Rakousku tak vznikla jednotná národní fronta, která
však podle posledních průzkumů rozhodně nezastupuje názory většiny lidí.

Zákon o povinném očkování látkou, která není nijak účinná – zejména u mladých je pak
kontraproduktivní – a jediné, komu její aplikace pomáhá, jsou konta farmaceutických firem a jejich
slouhů, tak bude platit v celém Rakousku už od 1. února pro všechny občany od 18 let.

Výjimku mají jen těhotné ženy, ale i jim jednou těhotenství skončí. Očkování se jinak není možné
vyhnout, neboť v Rakousku si například alergik nesmí předem zjistit, zda náhodou není
alergický na některou ze složek vakcíny, jak jste se mohli dozvědět už zde. Na alergologii se lze
obrátit až v případě, že po první dávce upadnete do anafylaktického šoku. Pokud reakci přežijete, tak
až pak se tedy můžete nechat vyšetřit a i tak není jisté, že vás to další dávky zprostí. Ovšem
minimálně první dávce se nevyhne VŮBEC NIKDO.

 

 

Jaký je asi nyní psychický stav všech rakouských alergiků, kteří dosud ze strachu z možné reakce
očkování pofiderní experimentální látkou odolávali, si lze jen stěží představit. V Rakousku mám
příbuzné a známé – neočkované, tak mám informace o tom, co se tam nyní v tomto směru děje.
Hodně lidí se snaží změnit trvalý pobyt a lze předpokládat, že například trvalý pobyt Rakušanů v ČR,
kde jsme již byli plošně očkovací povinnosti zproštěni,  bude velmi žádán. A je více než
pravděpodobné, že bude i velmi dobře „obchodován.“

Každý, kdo sleduje informace mimo mainstream, ví, že mnoho skutečných lékařských kapacit proti
tomuto „očkování,“ které však žádným očkováním není, velmi silně brojí a varuje před ním nebo
alespoň před jeho plošnou aplikací. Jde například o nositele Nobelovy ceny za lékařství a objevitele
AIDS, věhlasného virologa Luca Montagniera, lékaře, který byl u samotného vývoje mRNA
vakcín – Roberta Maloneho nebo profesora Jiřího Berana. Proti aplikacím těchto preparátů jsou
i  tisíce dalších lékařských kapacit po celém světě. Jde zcela jasně o odborníky, kteří nejsou nijak
napojeni na tento nechutný vakcinační byznys.

Šílené je, že ke schválení povinného očkování, po němž se lze chorobou nakazit  a lze ji i šířit, se
došlo přesně v době, kdy vyšlo najevo, že také Rakousko – podobně, jako zbytek zemí – falšuje
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„covidová čísla“.

Oficiální čísla případů Covid-19 v Rakousku jsou nesprávná a manipulovaná, vysvětluje absolvent
inženýr Steffen Löhnitz. Byla přehnaná a používala se k ospravedlnění takového zásahu do
základních práv, jako je povinné očkování nefunkční vakcínou.

„Zemská vláda, která ve spolupráci se spolkovou vládou falšuje počet případů v řádu asi 60 procent,
aby ospravedlnila současné cíle své politiky, konkrétně lockdown 11.12.2021 v Rakousku a
Vorarlbersku, vnímám jako srovnatelnou s činností zločinecké organizace. Takové masivní
podvody, takové manipulace s obyvatelstvem, které jsou na něm založeny, předčily vše, co jsem znal
ze své minulosti v NDR, co jsem si dokázal představit a co bych považoval za možné.“

Za období 25. října 2021 a 31. prosince 2021 Löhnitz zdokumentoval a prokázal, že tzv. „aktivní
případy“ jsou v uvedených číslech covidu nesprávné. Obviňuje odpovědné osoby z úmyslné
manipulace. Své výsledky představí na tiskové konferenci 21. ledna v 10:30, tedy ještě dnes.

Už dlouhou dobu upozorňuji na to, že politika Rakouska je horší, než německá. Pokrytecky totiž už
Kurzova vláda lidem lhala, například o své migrační politice. V době, kdy si rakouská vláda hrála
na protimigrační, ve skutečnosti přijímala rekordní počty žadatelů o azyl, v přepočtu na
počet obyvatel dokonce víc, než Německo!! Skandálem bylo i zjištění, že v zemi nedochází k
deportacím afghánských recidivistů, kterých má země rekordní počty.

V podobném stylu pak jednala rakouská vláda s občany i nadále, přičemž tamní občany z pro mne
zcela nepochopitelných důvodů nenapadlo ověřit si politiku těchto stran v Bruselu (podobně jako
naše ANO také rakouská vládní ÖVP hlasuje vždy promigračně a protinárodně) a nedošlo jim, že
náhodné nejsou ani dlouhodobě velmi nadstandartní vztahy dosud všech rakouských vlád
se Sorosovými (otcem i synem), ale i s Klausem Schwabem z WEF. 

I to je důvod, proč se Sorosova univerzita přestěhovala z Budapešti do Vídně. Vloni
navíc zakázala rakouská vláda i činnost vlasteneckých spolků, zatímco zákaz Antify odmítla.
Nechápu, že ani to tamním voličům neotevřelo oči. Rakouská vláda se nikdy od německé  svojí
politikou nijak zásadně nelišila.

Fašistická politika Rakouska mne tudíž nijak nepřekvapila, neboť dlouhodobě považuji rakouské
vlády za horší než německé, které alespoň na rovinu předem deklarují, jaká bude jejich politika. A
kancléř Nehammer, který byl ministrem vnitra v době, kdy si rakouská vláda pokrytecky
hrála na protimigrační, zatímco byla promigrační víc, než německá, je zcela jistě ideálním
vůdcem totalitní vlády, která již nepokrytě zavedla v zemi fašismus.

Každé 3-4 měsíce – nebo jakkoli vláda určí – tak nyní budou dospělí občané Rakouska s trvalým
pobytem v zemi nuceni si stále dokola aplikovat do těla jedy. Pokud nebudou chtít něco podobného
podstoupit, pak jim zbývají už jen poslední dvě možnosti – placení zničujících pokut nebo emigrace,
případně změna trvalého bydliště a v Rakousku žít jen s přechodným pobytem.

Články o povinném očkování v Rakousku dnes najdete v médiích z celého světa. A víte co je
zajímavé? Že v žádné z čtenářských diskuzí k tomuto tématu nechybí zmínka o rakouském rodákovi –
Adolfu Hitlerovi, k němuž je současný rakouský kancléř čtenáři přirovnáván. Jistě je na toto
přirovnání on sám velmi pyšný…
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